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Brabrand, juni 2022 

 
 

 

Referat:  
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 8. juni 

 
 

   

0. Smørrebrød, hygge og tak for ind-
satsen ikke mindst til de bestyrel-
sesmedlemmer der stopper 
 

Det smagte dejligt… 
Formanden holdt en kort tale for de afgående bestyrel-
sesmedlemmer og opfordrede til, at de afgående med-
lemmer gav en melding på, hvordan vi som bestyrelse 
kan gøre det endnu bedre. 
- Godt at vi ikke bruger alt for meget tid på tal. Det er 
det lange træk, som skal gøre forskellen. God at dags-
ordnerne kommer på projektor, så alle kan følge med. 
- Bestyrelsesarbejdet har givet forståelse for det at 
holde skole. 
- Vi har passet godt på Engdalskolen, og vi har bidraget 
til at føre den ind i fremtiden, bl.a. med ansættelsen af 
nye ledere. Arbejdet med at give retning om hvad sko-
len skal være kendt for, var givende. Det sidste projekt 
omkring specialområdet er vigtigt, også fordi der bru-
ges så mange ressourcer på det. Der har været et godt 
arbejdsklima. 
Fra eleverne: Det er rart at være ”lige” selv vi selvfølge-
lig er yngre. Vi er eksperter på det at gå i skole. Næste 
skoleår, skal der være fokus på at lave et forum, hvor 
elevernes punkter bliver drøftet. 

1. Opfølgning efter besøg vedr. kapa-
citetsanalysen 
 

Hardy lovede at gå tilbage til forvaltningen i forhold til 
forslaget omkring gymnastiksalene. Forvaltningen ar-
bejder på, at det kommer med i puljen af forslag.  
 
Formanden skriver til Eva og spørger til hvor vi er 
henne i forhold til kapacitetsudvidelsen. 
 
Vi skal, ud over børne og ungeudvalget, også have akti-
veret de andre partier. 
 
Formanden nudger rådmanden på en gåtur. 
 
Derudover er det svært at vurdere, hvad næste skridt 
skal være. 
 
Hvad skal være klar til næste møde den 23. august? 
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2. Forlæggelse for bestyrelsen: 
- Skema 
- Lektionsfordelingsplanen 
- Kalender 
- Ringetider 
- Andet bestyrelsens ønsker 

forelagt om kommende 
skoleår? 

 

- Skemaudkast er til gennemsyn ved lærere og 
pædagoger. A-dags skema ventes klar i denne 
uge. 

- Div. Planlægningsdokumenter blev lagt frem 
for bestyrelsen. 

- AM redegjorde for personalesituationen ved 
indgangen til sommerferien og det nye skoleår. 

3. Valg til skolebestyrelsen – freds-
valg  
 

- De nyvalgte skolebestyrelsesmedlemmer del-
tog i det punkt og præsenterede sig selv (Lone, 
Anne og Lotte). 

4. Bestyrelsens årshjul 22/23 – øn-
sker og forslag til fokusområder 
for bestyrelsens arbejde i kom-
mende skoleår 
 

- Antimobbestrategi skal efterses 
- Byggeri – kapacitet 
- Fra SFO-sammenhæng og understøttelse af 

SFO-forældreråd i bestyrelsen 
- Hvordan arbejder vi med fagene i relation til 

dannelse og trivsel 
- Styrkelse af identiteten af at være elev på Eng-

dalskolen – trivsel og identitet 
- Fastholdelse af udskolingselever 
- Forholdet mellem specialpædagogik og almen-

pædagogik 
- Gentænkning af udskolingen i lyset af klasse-

sammenlægninger 
- Undervisningsdifferentiering  
- Kommunikation på AULA 

5. Meddelelser og eventuelt  
 

- Næste møde skal indeholde nyt fra…… 
- Høringssvaret trykkes i skolenyt 
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